

**Summary of Changes to CBD Credit Card Terms & Conditions**
**ملخص التغييرات في شروط وأحكام بطاقات ائتمان بنك دبي التجاري**

The following terms and conditions have been amended, effective 25 November 2024, in the General Terms and Conditions for Credit Card.

لقد تم تعديل الشروط والأحكام التالية، اعتباراً من تاريخ 25 نوفمبر 2024، من بين الشروط والأحكام العامة للبطاقات الائتمانية:

Section	Nature of change	طبيعة التغيير	القسم
(Section 7 - Point No. 7.11)	<p>7.11 All payments (Minimum amount due, total amount due) received on the credit card by the due date may be applied in order of priority determined by CBD at its sole discretion. In general, the order of priority of transactions is followed in the below order:</p> <p>a) Equal Monthly Installments such as EPP, Quick Cash and other installment-based plans and associated (interest, Fees, VAT, Principal amount) will be recovered first.</p> <p>b) Cash Advance Transactions and associated (interest, Fees, VAT, Principal amount) will be recovered.</p> <p>c) Retail Purchase Transactions and associated (interest, Fees, VAT, Principal amount) will be recovered.</p> <p>d) Flexi Balance Transfer or Cash on Call and associated (interest, Fees, VAT, Principal amount) will be recovered.</p> <p>If the minimum amount due or total amount due is not paid in full by the due date, then the payment will be applied as per the Bank's discretion.</p>	<p>11.7 يمكن تطبيق جميع الدفعات (الحد الأدنى المستحق وإجمالي المبلغ المستحق) التي يتم استلامها على بطاقة الائتمان بحلول تاريخ الاستحقاق، حسب الأولوية التي يحددها بنك دبي التجاري ووفقاً لسلطته التقديرية المطلقة. بوجه عام، يتم اتباع أولوية المعاملات بالترتيب التالي:</p> <p>(أ) تُسترد أولاً قيمة الأقساط الشهرية المتساوية مثل خطة السداد بالتقسيط وخدمة النقد السريع والخطط الأخرى القائمة على التقسيط وما يتعلق بها من (الفوائد والرسوم وضريبة القيمة المضافة والمبلغ الأساسي)</p> <p>(ب) تُسترد قيمة المعاملات النقدية المسبقة وما يتعلق بها من (الفوائد والرسوم وضريبة القيمة المضافة والمبلغ الأساسي)</p> <p>(ج) تُسترد قيمة معاملات الشراء بالتجزئة وما يتعلق بها من (الفوائد والرسوم وضريبة القيمة المضافة والمبلغ الأساسي)</p> <p>(د) تُسترد قيمة معاملات التحويل المرن أو النقد عند الطلب وما يتعلق بها من (الفوائد والرسوم وضريبة القيمة المضافة والمبلغ الأساسي)</p> <p>إذا لم يتم سداد الحد الأدنى المستحق أو المبلغ الإجمالي المستحق بالكامل بحلول تاريخ الاستحقاق، فسيتم تطبيق الدفع وفقاً للسلطة التقديرية المطلقة للبنك.</p>	<p>القسم 7 - النقطة (رقم 11.7)</p>